

# OFFRE D'EMPLOI

**JOB OFFER**

## DAILY POSITION

*The municipality of Matapédia is offering a 16-week daily position (beginning in June) at 35 hours a week.*

### THE TASKS TO BE PERFORMED ARE :

- Perform light maintenance and upkeep on our various buildings.
- Carry out general maintenance work to keep the exterior and interior spaces of our buildings in good and clean condition.
- Be in charge of the sorting center one weekend out of two.
- Perform general lawn maintenance.
- Water the flowers of the municipality.

*The person searched will be responsible, professional, and concerned for the environment, she must be able to perform various physical work, be punctual and versatile, and should have a driver's license and a vehicle to get around.*

*Interested persons must send their curriculum vitae before May 6, 2025, to the municipality :*

- 8, rue MacDonnell, Matapédia, G0J 1V0
- [info@matapedia.ca](mailto:info@matapedia.ca)

*For more information : 418-865-2917*

## JOURNALIER

**La municipalité de Matapédia offre un poste de journalier d'une durée de 16 semaines (début juin) minimum à raison de 35 heures semaine.**

### LES TÂCHES À EFFECTUER SONT :

- Effectuer des interventions de maintenance et d'entretien légers sur nos différents bâtiments;
- Effectuer des travaux d'entretien général afin de maintenir en bon état et propres les espaces extérieurs et intérieurs de nos édifices;
- Être en charge du centre de tri une fin de semaine sur deux;
- Faire l'entretien général des pelouses;
- Arroser les fleurs de la municipalité (une fin de semaine sur deux).

La personne recherchée sera de nature responsable, professionnelle, et soucieuse de l'environnement, elle doit être apte à effectuer divers travaux physiques, être ponctuelle et polyvalente, et devra être détentrice d'un permis de conduire et d'un véhicule pour se déplacer.

**Les personnes intéressées doivent envoyer leur curriculum vitae avant le 6 mai 2025, à la municipalité :**

- 8, rue McDonnell, Matapédia, G0J 1V0
- [info@matapedia.ca](mailto:info@matapedia.ca)

**Pour plus d'informations**

418 865-2917

**POUR POSTULER**  
*To apply*

**[info@matapedia.ca](mailto:info@matapedia.ca)**

  
MUNICIPALITÉ DE  
**Matapédia**